
Beste Diepenbekenaar,

Ik hoop dat u allen genoten heeft van een 
deugddoende en welverdiende zomer. 
Het was een drukke zomer waarin het 
leven langzaam maar zeker terug op gang 
kwam na een moeilijke periode. Het was 
evenwel fantastisch om te zien hoe de 
vele verenigingen, de lokale handelaars en 
ons gemeentebestuur er alles aan deden 
om een geslaagd event te organiseren. Ik 
wil daarom van de gelegenheid gebruik 
maken om alle organisatoren een dikke 
pluim te geven voor hun inspanningen. Het 
is dankzij hen dat Diepenbeek leeft.

Welgemeende dank u
Met N-VA Diepenbeek hebben we gepro-
beerd om ook onze duit in het zakje te 
doen wat dit betreft. We blikken tevre-
den terug op onze sportieve wandeling 
met Vlaams minister Zuhal Demir, op 
onze enthousiaste aanwezigheid op de 
jaarmarkt en natuurlijk op ons sfeervol en 
overheerlijk Vlaams feest. Natuurlijk waren 
deze succesvolle activiteiten niet mogelijk 
zonder de vele vrijwilligers en sympa-
thisanten, een welgemeende ‘dank u’ is 
dan ook op zijn plaats.

Na deze verkwikkende pauze is het ook 
tijd om vooruit te blikken. Onze jaarlijkse 
brunch op 11 november in De Plak past 
volledig in dit plaatje. Ook op politiek vlak 
werken onze mandatarissen verder. Maar 
er is meer. Om nog sterker als voorheen 
een aanspreekpunt te zijn, stellen we 
graag onze bestuursleden aan u voor. U 
kan het allemaal verderop in dit blad lezen.

Veel leesplezier!

Jordy Boons
Voorzitter N-VA 

Diepenbeek

BRUNCH vrijdag 11 november 2022
    Waar? Zaal De Plak

    Hoe laat? Vanaf 9.30 uur

    Prijs: volwassene 18 euro; kind 10 euro 

    Inschrijving: online via het scannen van de QR-code,  
of voorverkoop via een van de bestuursleden

De snor van 
Rik weer weg?
De weddenschap met de leer-
lingen van BuSO Sint-Gerardus 
om meer dan 2.500 euro in 
te zamelen ten voordele van 
de meerdaagse reizen werd 
gewonnen door de leerlingen. 
En dus ging burgemeester Rik 
zijn snor er al voor de tweede 
keer voor het goede doel af. Een 
echt fenomeen zo blijkt. Dat zijn 
vrouw het opnieuw een tijdje 
met een “scheve smoel” moet 
stellen, neemt hij er graag bij.

Diepenbeek
diepenbeek@n-va.be N-VA Diepenbeekwww.n-va.be/diepenbeek
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Ook deze maand blikken onze raadsleden terug op enkele belangrijke verwezenlijkingen van het gemeentebestuur. Intern  
overleg binnen ons bestuur, vergaderingen met de bevoegde instanties en diensten, besprekingen over de partijgrenzen heen,… 
het is allemaal nodig om elke dag een stap dichter bij die 19.000 blije Diepenbekenaren te komen. We werken verder aan een 
mooier, groener, leefbaarder Diepenbeek.

Hoe kan ik de komende maanden  
mijn uitgaven verlagen?
1. Evalueer regelmatig uw verzekeringen 
In Vlaanderen zijn we kampioen om ons in te dekken tegen risico’s. Uit 
onderzoek blijkt dat we vaak te veel verzekerd zijn. Vraag u af of het 
nut heeft om een goed te laten verzekeren. Betaalt u een te hoge premie 
voor iets wat weinig restwaarde heeft?

2. Zet de verwarming een uur later op en een uur vroeger uit
Met deze gouden tip kunt u tot 325 euro op uw jaarlijkse energiefactuur 
besparen. De verwarming staat gemiddeld 8 uur per dag aan. Door ze 
later op en vroeger uit te zetten, zal het verschil in euro voelbaar zijn. 
In warmte zult u niet moeten inboeten.

3. Koop slim in de supermarkt
   Koop verse producten, verwerkte dingen zijn vaak duurder
   Gebruik een boodschappenlijstje en houd u eraan
   Werk met een weekmenu, koop voor 3 à 4 maaltijden.  

Voor de andere maaltijden gebruikt u restjes
   Koop was-, poets- en verzorgingsproducten 

alleen in promotie. Deze producten staan 
immers zeer regelmatig in promotie.

Katrien Verrees
Bestuurslid

#Wewerkenverder

Spring op de fiets
“De afschaffing van de overwegen kreeg heel 
wat kritiek. Onze mooie gemeente werd tijdelijk 
opgesplitst in twee delen. Ondertussen is alles 
weer goed bereikbaar dankzij drie bruggen. 
Die zorgen voor een veiligere oversteek. En je 
verliest geen tijd meer aan de overweg of in 
het centrum. Als extraatje kregen we er een 
fietssnelweg bij, van wel twee kilometer! Deze 
fietsstrook van Diepenbeek tot Schoonbeek zal 
nog verder uitbreiden tot Bilzen en ligt helemaal 
veilig in het groen. Ik zou zeggen: Spring op die 
fiets en geniet van al het 
moois dat Diepenbeek te 
bieden heeft!”

Liesbeth Steegmans
Gemeenteraadslid

Waarvoor kan ik terecht  
bij de sociale dienst?
 “Ik wil de sociale dienst van onze gemeente nog 
eens in de kijker zetten. Zij kunnen u helpen  
met uw energiefactuur, een eventuele dringende 
financiële tegemoetkoming, een leefloon en herac-
tivering in het arbeidscircuit. Ook kunt u er terecht 
voor een borgstelling voor een woonzorgcentrum, 
schuldhulpverlening en een aanvraag voor voedsel-
pakketten. Dat is overigens maar een kleine greep 
uit hun takenpakket. Bovendien kunt u er altijd in 
alle discretie terecht. Het is belangrijk 
tijdig hulp te zoeken. Hoe langer je 
wacht, hoe groter het probleem 
en hoe dieper meestal het gat is 
waar je moet uitkruipen.”

Nancy Kwanten
Gemeenteraadslid

Veilig fietsen
 “Of je nu met de auto, de fiets of te voet 
bent, het belangrijkste is dat je je op een 
veilige manier met respect voor alle weg-
gebruikers kan verplaatsen. Daarom is de 
Paanhuisstraat nu een fietsstraat. Eerder 
deden we hetzelfde met de verbinding tus-
sen het Patersbos en het kruispunt bij de 
Bewel (Rooierheidestraat – Patersstraat –  
Ginderoverstraat). Maar wat is dat  
eigenlijk, zo’n fietsstraat? In een fietsstraat 
mag je de fietser niet inhalen met de auto. 
Ongeacht hoe snel (of traag) hij fietst. 
Daarnaast mag je in dit soort straten  
maximaal 30 km per uur rijden. Dat geldt 
trouwens ook voor 
de fietsers zelf. 
Voorzichtig zijn is 
de boodschap!”

Jordy Boons
Gemeenteraadslid

diepenbeek@n-va.be



Een terugblik op onze zomeractiviteiten

Op Zwier met  
Kriekels en Demir
Op 25 juni wandelden we samen 
met Vlaams minister Zuhal Demir 
en onze burgemeester Rik Kriekels. 
Tijdens de route werd er genoten 
van de mooie groene plekjes van 
Diepenbeek. Bij aanvang kregen de 
wandelaars een stukje fruit en een 
wafel. Bij aankomst een verfrissend 
drankje of een tasje koffie om nog 
gezellig na te babbelen. Voor herha-
ling vatbaar!

N-VA  
Diepenbeek  
op gezellige 
Avondmarkt
Dat het weer gezellig was aan 
onze stand op de Avond-
markt van 4 juli! Er werden 
cocktails geserveerd en de 
allerkleinsten konden aan 
ons rad een leuke gratis prijs 
ontvangen. Bedankt aan alle 
bezoekers! Tot volgend jaar!

Bestuurslid in de kijker: MARINO RENQUIN
N-VA Diepenbeek was niet de enige die tevreden kon terugblikken op de voorbije avondmarkt. Ook de standhouders 
kijken terug op een succesvolle editie. Daar heeft N-VA-bestuurslid Marino Renquin zeker zijn rol in gespeeld.  
Hij engageerde zich immers om alles in goede banen te leiden. 

Marino stond voor, tijdens én na de avondmarkt meermaals in contact met zowel de gemeentelijke veiligheidsdienst als 
met de handelaars om er een geslaagde avond van te maken. Van het uittekenen van de plaatsen over de ontvangst van de 
standhouders tot en met de opkuis… dankzij Marino en de vele medewerkers kon de jaarmarkt feilloos verlopen. Iets wat de 
aanwezigen zeker wisten te waarderen.

Van onschatbare waarde
Maar ook binnen onze afdeling is Marino van onschatbare waarde. Als materiaalverantwoordelijke  
kunnen we steeds bij Marino terecht. Hij zal altijd op zoek gaan naar een gepaste oplossing om onze  
activiteiten zo goed mogelijk te ondersteunen. Zonder Marino (en zijn grote opslagplaats) staan we  
nergens. Bedankt, Marino!

Vlaams Feest: zon, vlees en muziek
Meer dan 600 bezoekers op ons Vlaams Feest dit jaar: bedankt! Het was een prachtige, zonnige dag waarop we genoten van een 
heerlijke barbecue en leuke optredens van The Party Table Band en Domino. Kinderen konden zich uitleven op het springkas-
teel. Kortom: alles wat we de afgelopen twee jaar hebben moeten missen! Wat waren we blij dit Vlaams Feest opnieuw te mogen 
vieren. Noteer alvast onze volgende editie op dinsdag 11 juli 2023 in uw agenda!

www.n-va.be/diepenbeek



Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

€€€

€€

€€€€

€

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


